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Stopzetting lokale radio’s  -  Vrijgekomen frequentiepakketten

In het kader van het nieuwe Radiodecreet behaalde radio Gemini het pakket Kortrijk-
Zwevegem. Maar midden januari 2019 stopte radio Gemini reeds met de uitzendingen. 
Financiële problemen liggen aan de oorzaak. Meteen het einde van het radioproject, dat 
pas in mei vorig jaar werd gelanceerd. 

1. Heeft de minister nog weet van lokale radio’s die het moeilijk hebben (financieel, 
technisch, …)om te blijven uitzenden? Indien ja, welke radio’s en wat zijn de 
oorzaken van hun problemen? 

2. Wat zal er gebeuren met het vrijgekomen frequentiepakket nu radio Gemini is 
gestopt?

3. Overweegt de minister om een nieuwe erkenningsronde te organiseren voor de vrije 
frequentiepakketten? Zo ja, op welk moment?



SVEN GATZ 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN 
BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 96 van 12 februari 2019
van KARIN BROUWERS

1. Ik heb geen weet van andere radio’s die het financieel of technisch moeilijk zouden 
hebben.

2. In het verleden was het zo dat frequentiepakketten van omroepen, die vrij kwamen 
om welke redenen dan ook – door stopzetting van uitzendingen of intrekking van 
erkenning – terug naar de markt werden gebracht. Deze aanpak is niet gewijzigd.
Het frequentiepakket van Gemini kan aldus ook opnieuw vrijgegeven worden in het 
kader van een nieuwe erkenningsronde. 

3. In het verleden is en was het de traditie dat een erkenningsronde pas zin had als een 
substantieel aantal frequenties voorwerp waren van die erkenningsronde: het heeft 
geen zin een erkenningsronde op te starten telkenmale er één nieuwe frequentie 
vrijkwam. In 2007 ging het om een 15-tal frequenties, in 2013 om een 8-tal. 
Daarnaast is het zo dat het frequentieplan van 21 april 2017 vernietigd werd, maar 
dat er gewerkt wordt aan een nieuw herstelbesluit. In het ontwerp van besluit werden, 
in vergelijking met het vorige frequentieplan, thans een 8-tal frequenties voor vrijgave 
toegevoegd.

Bovendien is het zo dat omroepen – conform het decreet – een jaar hadden na het 
verkrijgen van hun erkenning om te starten met uitzendingen. Het is de VRM die 
toezichthouder is en bij inbreuken hierop sancties kan opleggen, gaande zelfs tot 
intrekking van de erkenning.

Kijkt men naar de timing van een erkenningsronde, dan start die met een oproep tot 
kandidaatstelling, is er maximaal een maand om een dossier in te dienen en daarna 
maximaal een maand om de ontvankelijkheid van de dossiers te beoordelen. Na de 
kennisgeving van die ontvankelijkheid zijn er nog maximaal 120 dagen om de 
erkenningen toe te kennen – met een opschorting van de termijn tussen 17 juli en 18 
augustus. Tussen publicatie en toekenning zit dus een 5-tal maanden. 

We moeten sowieso wachten op het nieuwe frequentieplan. Daar maak ik nu eerst 
werk. Pas daarna kan beslist worden wanneer en over hoeveel frequenties een nieuwe 
ronde zal worden gehouden, afhankelijk van hoeveel erkenningen er op dat moment 
beschikbaar zijn. 


